



## STWZ

## **Certificate in Supervision of Tree Works**

樹木工程監管證書

The course content includes Current Measures for Tree Preservation; Tree Protection; Tree Installation and Pruning; Tree Selection; Tree Preservation and Construction; Tree Work Safety; Tree Maintenance; Site Practice on Tree Risk Assessment.

課程內容包括:保存樹木的現行安排;保護樹木;樹木種植及修剪;樹種的選擇;工程與樹木保護;樹木工作的安全措施;樹木護理;樹木風險評估實習。

Lecturer	Professionals
講師	專業人士
Medium of	Cantonese
Instruction	廣東話
授課語言	
Study Mode	Day Course (09:00 – 17:30) (including 3 hours Site Practice)
課程制式	Part-time evening (19:00-22:00) (including 3 hours Site Practice in the morning on Saturday/Sunday)
	日間課程:09:00 - 17:30 (包括3小時戶外實習)
	夜間部份時間制:19:00-22:00 (半天戶外實習在週六/週日上午舉行)
Duration	Day Course: one day per week, total 2.5 days (Total 18 hours including 0.5 hour examination and 3 hours Site
授課期	Practice)
	Part-time evening: 3 hours x 6 sessions (Total 18 hours including 0.5 hour examination and 3 hours Site
	Practice, Site Practice will be arranged on Saturday/Sunday)
	日間課程:每週1天,共2.5天 (共18小時,包括0.5小時考試及戶外實習)
	夜間部份時間制:3小時 x 6堂 (共18小時,包括0.5小時考試及戶外實習,戶外實習安排在週六/週日)
Venue	HKIC, Kowloon Bay Campus, 44 Tai Yip Street, Kowloon Bay, Kowloon
上課地點	九龍 九龍灣大業街 44 號 香港建造學院 九龍灣院校
Admission	Contractor's Supervisor / Foreman or similar position who is responsible for the tree related works; applicants
Requirements	should be able to read and write Chinese
入學條件	負責樹木工程承建商的監工和管工等;並且能讀寫中文。
Award of	Attended the whole course and pass the examination
Certificate	出席整個課程及考試合格
證書頒發	
Course Fee	\$1470
課程費用	
Recognition	Practitioner who successfully completed this course can be recognized as fulfilling item (b) (i) of the Training
資格承認	Qualification of Tree Work Supervisor under Registration Scheme for Tree Management Personnel.
	成功修畢此課程的從業員均符合樹木管理人員註冊制度下樹木工作監督-註冊要求的培訓資歷第(b)(i)項。
Enquiry	21009000 / 21009839
查詢課程	
	Please apply online on SPDC portal
報名方法	請透過建造專業進修院校的網上報名系統報名